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Plats och tid First Camp Ansia kl 17:00 – 19:00 

Beslutande Ledamöter 

Gustaf Axelsson, näringslivschef ordförande 
Roland Sjögren (KD) 
Ann-Charlotte Liljeström (S) 
Christer Normark, kommundirektör 
Lars Ohlsson (S) 
David Cassini Bäckström, Företagarna 
Ola Hedestig, Företagarna 
Anders Hjalmarsson, Västerbottens Handelskammare 
 
 

Övriga närvarande Mats Andersson, Regionchef Svenskt Näringsliv 

Justerare  

Justeringens plats och tid Näringslivskontoret 
 

Underskrifter 

 Sekreterare 

 

Paragrafer  69-74 
 Marie Öhlund  

 Ordförande 

  

 Gustaf Axelsson  

 Justerare 

  

 David Cassini Bäckström   
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§ 69  

 
Val av justerare  

 

Beslut 

Näringslivsrådet utser David Cassini Bäckström till justerare. 
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§ 70 

 

Genomgång av föregående protokoll 

 

Beslut 

Protokollet godkänns och läggs till handlingarna.  
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§ 71 

Vad säger företagen i Lycksele kommun? Utmaningar eller 
möjligheter som kan lyftas i Näringslivsrådet.  
Varje ledamot ger en kort information. 

Ärendebeskrivning 

- Normalläge råder men det finns en oro inom byggbranschen 

- Vad kan göras i centrum för att skapa attraktivitet och ett ökat flöde 

av människor?  

- Utmaning för företag med regelverk för sophantering och avfall. 

- Positiva kommentarer från genomresande och besökare att det är så 

fint i Lycksele, att strandpromenaden gör skillnad. 

- Konjunkturmätning visar på inbromsning. Påverkan kommer att ske 

för underleverantörer till Northvolt i hela norra Sverige samtidigt 

som det frigörs kompetens.  

- Kundundersökning samt åtgärdsplan pågår i Lavabs styrelse.  

- Ska vi prova något nytt - Dispens från den ordinarie 

renhållningsordningen  

- Bästa företagsklimatet i länet – skylta upp och berätta vid infarterna. 

- Digitala infartsskyltar, när blir det verklighet? 

- Vårt köp- och beteendemönster har förändrats vilket påverkar landets 

stadskärnor. 

- Sveriges bästa transportskola – vi kan bli ett logistikcentrum. 

- Centrumfrågor som infart, trafik, och parkeringar är angelägna och 

handlar om ett bredare perspektiv för stadskärnan. 

- Inom skogssektorn finns också en viss oro för nuläge och framtid. 

- Detaljplanen för Coops etablering är antagen av 

Kommunfullmäktige. 

- Stenvalvsbron är i sämre skick än förväntat. 

- Transporter längs 363:an fungerar inte tillfredsställande vilket är 

inspelat till trafikstrategen på Region Västerbotten. 

- Svårt att identifiera de dolda jobben i vår kommun inför mässa i 

Skellefteå. 

,  
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Beslut 

Näringslivsrådet tar del av informationen  
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§ 72  

 

Tema Osund konkurrens 
- Varje aktör förbereder inspel med koppling till dagens tema. 

 

Ärendebeskrivning 

Mats Andersson, Regionchef Svenskt Näringsliv presenterar rapporten 

Osund kommunal konkurrens – Företagens topp tio-lista som tagits fram av 

Almega och Visita. Exempel på verksamheter som kan uppfattas som 

konkurrerande är: 

- restauranger 

- gymverksamhet 

- caféverksamhet 

- uthyrning av konferens- och festlokaler. 

- campingplatser och ställplatser för husbil. 

- städtjänster 

- anordnande av evenemang 

- trädgårdsskötsel 

- övriga hushållsnära tjänster 

Medskick från Mats är att kartlägga kommunens verksamhet för att se om 

det finns säljverksamhet som anses vara osund konkurrens. 

Det behövs en kanal för att komma in med synpunkter angående osund 

konkurrens.  

 

 

Beslut 

 

Näringslivsrådet beslutar att det ska göras en inventering över samt en policy 

för säljverksamhet.  
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§ 73 

Aktuell information 

 

Västerbottens Handelskammare 

- Inbjudna till Trafikverket 25 november för att komma med 

synpunkter inför deras kommande tolv års plan. 

- Efter Brommas nedläggning ska flygtrafik flyttas till Arlanda, viktigt 

att hög tillgänglighet säkerställs.  

- Kompetensförsörjningsdagen 28/11 

- Handelskammaren går ut med medlemsenkät. 

- Fyller 50 år i år. Stiftades av Boliden AB 

- Närvarar vid Guldkalaset och delar ut Årets Exportpris 

- Söker en projektkommunikatör 

 

Lycksele kommun 

- Detaljplan beslutad för platsen med Coops nya läge. 

- Prime Capital höll en företagsinformation på Kommunfullmäktige 

och informerade om tillståndsgivna områden. 

- Föreningen Blå Vägen har lämnat in en projektansökan med fokus på 

Tvärbanan.  

- Att undanröja flyghinder- det finns ett samförstånd mellan kyrkan 

och kommunen. 

 

Svenskt Näringsliv 

- SYV- dag den 30 oktober 

- Vill starta upp ett övergripande kompetensråd. 

-  

Företagarna/Lycksele Handel 

- Guldkalaset 15 november 

- Bilfrakt har skrivit ett 6 årigt avtal med Svevia. 

 

 

Beslut 

Näringslivsrådet tar del av informationen.  
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§ 74 

 

Övriga frågor 

1.Eventuellt besök till vänorten Mosjön, som sammanfaller med datum för 

kommande Näringslivsråd.  

2. Hur kan kommunen förbättra dialogen med Länsstyrelsen i frågor som rör 

strandskydd mm. 

 

Ärendebeskrivning 

Näringslivsrådet diskuterar respektive frågeställning. 

 

Beslut 

Näringslivsrådet tar del av informationen. 

Nästkommande tema vid Näringslivsrådets sammanträde är infrastruktur. 

 
 

 

 


